
 
 

 

 

 

   
   

     
      

    
     

     
   

     
       

          
          

      
      
   

       

     
      

    

 

Aan   Gemeenteraad Middelburg  
Cc   Burgemeester  en wethouder   

provinciale staten  en pers  
wijkteam  centrum Middelburg  
Connexxion, Ouderenbonden  
 

Datum    Middelburg 5-1-2021  

Betreft: bussen in de binnenstad.  

Geachte heer/mevrouw, 

Onlangs las ik tot mijn verbazing bij toeval op een website (openbaar vervoer Zeeland) dat de drukste 
bushaltes van Middelburg, op de Turfkaai en de Koestraat opgeheven worden en de gemeente 
Middelburg geen bussen meer in het centrum wil omdat zij autoparkeerplaatsen (en terrassen zoals 
ik zag) wil op de ruimtes van de bushaltes. Ik schrok me te pletter want wij gebruiken regelmatig de 
bussen, o.a voor het ziekenhuis Vlissingen. Wij zitten niet te wachten op nog verdere 
verslechteringen. Overstappen blijkt dan al helemaal niet meer mogelijk is mijn indruk. Het 
overdonderde me compleet want ik moest daar zo maar toevallig achter komen zonder dat ik enige 
informatie van de provincie of gemeente had gehad hierover. De huis-aan-huisbladen komen (door 
corona?) slechts af en toe. Het lijkt er verdacht veel op dat de coronatijd hier mooi misbruikt werd 
om dit even door te drukken. Ik had al gezien dat de abri was weggehaald tot mijn spijt en er een 
terras verscheen op die locatie voor de horeca. En de fietsenbeugels waren ook al weg. Met een 
grote klimaatcrisis die snoeihard op ons afkomt lijkt me dit een zeer slechte ontwikkeling. Het is in 
dat licht een gotspe dat de bus moet plaats maken voor nog meer geparkeerde auto’s. Voor ouderen 
zoals mijn man en mij is dit een zeer onwenselijke situatie. Niet iedereen heeft immers een auto 
beschikbaar. In onze wijk komt ook al geen bus. En het komt voor dat mijn kleinkinderen hier logeren 
en ik niet met hen naar de bushalte kan omdat de afstand te groot is voor hen om te lopen. 

Ik zou graag zien dat u als gemeenteraad en leden van de PS stappen ondernemen om dit onzalige 
plan van tafel te halen. En dat de abri weer gewoon terugkomt zodat mensen even kunnen uitrusten. 

Graag zou ik een antwoord van u willen ontvangen daarover. 

Mvg 
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